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Abstract (en)
The applicator has a support (11) with a deformable portion (17) radially deformed in an elastic manner when the distance between two ends (15,
16) of the portion varies. An application unit (12) is connected on the portion between the ends. An adjustment unit (13) is movable along an axis (X)
relative to the support for adjusting the distance. The unit (13) is driven by a user using a control unit located on a side of the unit (12). Independent
claims are also included for the following: (A) a device for packaging and distributing a cosmetic product (B) a process for application of a cosmetic
product.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un applicateur (10) comportant : un support (11) d'axe longitudinal, comportant : une tige (14), et une portion
déformable (17) ayant une première extrémité (15) et une deuxième extrémité (16), la portion déformable (17) pouvant se déformer radialement de
manière élastique quand l'écartement entre les première (15) et deuxième (16) extrémités varie, un organe d'application (12) rapporté sur la portion
déformable entre les première (15) et deuxième (16) extrémités et s'étendant continûment autour de celle-ci, et un élément de réglage (13) mobile
au moins selon l'axe (X) relativement au support (11) et agencé pour agir sur l'écartement entre les première (15) et deuxième (16) extrémités de la
portion déformable (17). <IMAGE>
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